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Καλό είναι ο άνθρωπος να αποφεύγει…  
/ Ρήματα ζωής

Είναι καλό να αποφεύγει ο άνθρωπος να ζητά από το Θεό να του αποκαλύψει το 
θέλημά του με αισθητά σημεία, γιατί ο σατανάς μπορεί, εξαιτίας αυτής τις 
υπερηφάνειάς μας, να μας πληροφορήσει ψεύτικα και παραπλανητικά.
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